
 

Zápis z 2. výborové schůze KCHHMO - 21.3.2025, Domašov 

Přítomni: M. Cerman, J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková, P. Novotný, H. Svobodová, M. Touš. 

Omluveni: Z. Čechová, S. Lepičová, L. Svobodová, A. Veselíková, V. Veselý. 

Za dozorčí radu: všichni omluveni 

 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je s programem schůze.  

2. Jako zapisovatel navržena H. Svobodová, ověřovatelé zápisu M. Cerman, M. Touš. 

Zpracování usnesení P. Latinová Mičulková. Schváleno jednomyslně.  

3. Předseda P. Novotný informuje o došlé poště. 

• R. Duda požádal klub o zaštítění Memoriálu V. Minky (SZVP+PZ – CACT, OMS 

Budějovice). Probíhá diskuze. Výcvikářka osloví žadatele o doplnění žádosti a bude 

projednáno na dalším jednání výboru po Skype.  

• Předseda sděluje informaci o aktivním řešení smlouvy s ČMKJ o chovatelském servisu, 

aktuální ceník přišel do emailu, který bude rozeslán členům výboru.  

• Žádost o rozšíření aprobace rozhodčího exteriéru na MOK a MOD od Z. N.  

• ČMKJ zaslala nově schválené Stanovy ČMKJ (14. 12. 2024) + ekonomické rozvahy za 

rok 2022 a 2023 

4. Z emailové komunikace výboru:  

• Na základě diskuze a návrhu členů výboru klubu doplněna redakční rada o dalšího 

člena. Tento návrh hlasováním přes e-mail schválen. Novým členem redakční rady se 

od 13. 1. 2025 stal Michal Koupelka. 

• Poradkyně chovu MO z důvodu nefunkční tiskárny žádala o schválení zakoupení nové. 

Nákup nové tiskárny schválen přes e-mail. 

• Chovatelka M. S., která žádala o povolení inseminace feny, která ještě nebyla kryta, 

zaslala opakovanou žádost o přehodnocení záporného stanoviska výboru (viz Zápis a 

Usnesení ze schůze výboru ze dne 8.1.). Chovatelka se v mezičase obrátila na P ČMKU, 

které žádost schválilo. Vzhledem k tomu, že KCHHMO nemá v interních řádech a 

pravidlech výslovně ošetřen tento případ a že došlo k povolení inseminace nadřízenou 

organizací, rozhodl výbor o tom, že krycí list bude chovatelce vystaven a zaslán spolu 

s apelem, aby plánovanou inseminaci znovu zvážila. Dále byl zaslán dotaz na ČMKU, 

jaké je odůvodnění pro udělení výjimky na první krytí inseminací, neboť Klub 

neshledal důvod pro udělení výjimky, který by naplnil Chovatelský řád FCI. Výbor dále 

na základě tohoto případu zpracoval návrh úpravy ZÁPISNÍHO ŘÁDU KCHHMO tak, 

aby do budoucna měl výbor klubu možnost rozhodovat o inseminaci, tento bude 

předložen ke schválení na členské schůzi.  

5. Zprávy funkcionářů: 

• Předseda klubu, P. Novotný: Předseda klubu vyzývá k zabývání se otázkou uznávání 

zkoušek, které organizuje AMČR, jako podklad k uchovnění psů. Probíhá diskuze. 



 

Dále vyjádřil svou nespokojenost s trendem, kdy nemáme naplněné klubové zkoušky 

a s počtem přihlášených neklubových plemen. Probíhá diskuze.  

Výborem je na základě proběhlé diskuze pro rok 2025 vyhlášena soutěž Chovatelských 

stanic, do které budou počítány body za účast jedince z chovatelské stanice, a to 

pouze na klubových zkouškách, za každého účastníka se počítá do soutěže jeden bod 

za klubovou zkoušku. Na základě počtů účasti jedinců chovatelské stanice na 

klubových zkouškách se určí pořadí chovatelských stanic. Počet bodů bude sečten s 

poslední klubovou zkouškou, vyhlášení vítěze bude na podzim a předání cen na 

členské schůzi. Název soutěže: Soutěž chovatelských stanic. Soutěž má být jedním 

z nástrojů motivace chovatelů pro osvětu svým odchovům a naplnění klubových 

zkoušek.  

 

Předseda jako garant akce Mem. Vl. Černého informuje že došlo ke změně místa 

konání, zůstává okr. Opava. Memoriál je otevřen pro 12 ohařů.  

Dále informuje, že na MFŠ čeká na výběr terénů, vše v procesu. Z důvodu organizace 

je předpoklad, že disciplína Přinášení kachny z hluboké vody proběhne na začátku 

zkoušek.  

 

• Poradce chovu HO, J. Kopřiva: Informuje, že nově zasílá krycí listy přes email.  

• Správce majetku, M. Cerman: Hovoří o organizaci rozvozu propagačních materiálů a 

prodejů na akcích. 

• Koordinátor VDCH. M. Touš: Hovoří o organizaci VDCH na ČS a dalších nadcházejících 

akcích.  

• Výcvikářka, P. Latinová Mičulková: Informuje o tom, že běží přihlášky na jarní akce. 

Zkoušky vloh naplněny 2 skupiny, jsou otevřeny pro 24 psů, uzávěrka bude po první 

uzávěrce prodloužena do 6. 4. 2025. Vrchní rozhodčí Dalibor Smékal, rozhodčí 

Novotný Petr, Machala Adam, Latinová Mičulková Pavla, Adamuška Karel, Vojáček 

Daniel, Koupelka Michal, Latina Marek, Andrýsek Zdeněk.  

MFŠ – Návrh rozhodčích, tito budou oslovení výcvikářkou:  

Vrchní rozhodčí MVDr. Kalich + Blaha Vladimír, Blaška Pavel, Latinová Mičulková Pavla, 

Trejbal Jaroslav, Eliáš Martin, Machala Adam, Straňák Antonín, Nastoupil Jan. 

MJS – pověřená osoba z výboru Michal Cerman, garant akce Jan Bezděk. 

H. Svobodová dořeší finanční a organizační záležitosti s J. Bezděkem.  

• Zpráva ekonoma a matrikáře, H. Svobodová: Dává ke schválení 17 členů. Seznam 

členů bude přílohou tohoto zápisu. Schváleno. Zisk 47.443 Kč. Nový termínovaný 

účet, kam bylo uloženo 641 tis. Kč – přinese zisk 17 tis. Kč/rok.  

6. Kontrola usnesení z minulého výboru – úkoly stále trvají.  

7. Organizace ČS – probíhá příprava materiálů pro organizaci členské schůze.  

8. Předseda klubu poděkoval za účast a schůzi ukončil.  

 

Zapsala H. Svobodová 



 

 

Příloha č.1 – Navržení členové ke schválení 

Členové ke schválení k 20.3.2025  

230 Cmarová Zuzana, Ing. Dolné Lefantovce (okr. Nitra) 

889 Kantoš Vladimír Ostrava - Poruba 
890 Oliveriusová Monika Horoměřice okr. Praha-západ 

891 Šesták Tomáš Karlovy Vary 
892 Balarinová Lucie Štěpánkovice 
894 Hubený Antonín Arnolec 

895 Stejskal Jan Praha 9 - Běchovice 
896 Nedavašková Zuzana Ostrava 24 

897 Sinuová Karolína Rumburk 
898 Pauzarová Kateřina Buš 
899 Marjay-Láncz Szilvia Budapest 

900 Jandová Romana Radešínská Svratka 
901 Stránská Helena Praha 9 

902 Synková Aneta Klenovice na Hané 
903 Klůnová Petra Praha 

904 Kos Roman Nové Dvory 
905 Stoklásová Eva Nitra 

 

Navrhla: Hana Svobodová 

 

 

 

 

 

 

 


